

宝宝百日宴/满月宴完美庆典 A
100-Day Old New-born / Full Month Celebration Package A

宝宝百日宴/满月宴完美庆典 A 套餐每席人民币 5880 元，包含以下：

100-Day Old New-born / Full Month Celebration Package A at CNY 5880 per table, including:

- 尽情享用中国大饭店提供的优雅别致的多功能厅或宴会大厅
Complimentary use of an exclusive intimate venue at China World Hotel, Beijing
- 厨师精选 12 道精美中式菜肴
12-course Chinese set menu specially designed by the Master Chef
- 精美装饰的儿童庆典蛋糕 (4 磅)
A children celebration cake (4 pounds)
- 典雅来宾签到簿
A complimentary guest signature book
- 妈妈宝宝休息室
VIP holding room with facilities for infant
- 专属宴会摆台设计及餐桌鲜花装饰
Exquisite celebration banquet set-up with deluxe fresh floral centerpieces for all dining tables
- 自带饮料，红酒，白酒免收开瓶费
Waiver of corkage charge for soft drinks, red/white wines and Chinese wines brought in by guests
- 中国大饭店停车场 5 张免费停车证
Complimentary 5 parking spaces
- 客房入住可享受折扣优惠
Best select rate for accommodation

条款说明

Terms and Conditions

- 上述价格已包含百分之十 (10%) 服务费及在上述价格上计征的百分之六 (6%) 政府税及增值税。
The price quoted above is inclusive of to ten percent (10%) service charge, government taxes and value-added tax.
- 以上价格 50 人起适用，每桌 10 人，如一桌不满 10 人仍按 10 人收费
Minimum booking for 50 person, 10 persons per table
- 中国大饭店将对以上条款拥有最终解释权
China World Hotel reserves the final right of interpretation for above terms and conditions

如需预订，请联系完美庆典专员

电话：6505 2266 – 6408 / 邮件：events.cwh@shangri-la.com

For more information, please contact our celebration specialists

Tel: 6505 2266 – 6408 / E-mail: events.cwh@shangri-la.com